

ရုံးချိန်များနှင့် တည်နေရာများ

တနင်္လာနေ့- သောကြာနေ့- နံနက် ၉:၀၀ - ညနေ ၅:၀၀။

Omaha ရုံး-

3610 Dodge Street, Suite 204
Omaha NE 68131-3218

ဖုန်း - 402-763-8935

ဖက်စ် - 402-885-8956

အီးမေးလ် - unitedfamilyhhc@gmail.com

Lincoln ရုံး-

985 South 27th Street, Suite 101
Lincoln, NE 68510

ဖုန်း - 402-975-2380

ဖက်စ် - 402-975-2393

အီးမေးလ် - unitedfamilyhhc@gmail.com

www.ufhhc.com

facebook.com/unitedfamilyhhc



ရှေးဦးသူနာပြုရေးရိုး ဝန်ထမ်းများ / CPR သင်တန်းပို့ချမှု



UFHHC ဝန်ထမ်းများအား

United Family သည်တန်းတူအခွင့်အရေးပေးသည့်အလုပ်ရင်တစ်ဦးဖြစ်သည်။

United Family သည် မည်သည့်အလုပ်လျှောက်ထားသူတစ်ဦး၊ အလုပ်သမားတစ်ဦး သို့မဟုတ် ဖောက်သည်တစ်ဦးတစ်ယောက်ကိုမျှ လူမျိုး၊ အယူဝါဒ၊ အသားအရောင်၊ လူမျိုးစု၊ နိုင်ငံသားစစ်ဖြစ်၊ ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ၊ ကျား/မ၊ လိင်စိတ်တိမ်းညွန့်မှု၊ လိင်အမျိုးအစားထုတ်ဖော်မှု၊ အသက်၊ အရပ်၊ ကိုယ်အလေးချိန်၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ စွမ်းဆောင်နိုင်မှု၊ စစ်မှုထမ်းဆောင်မှုအခြေအနေ၊ စစ်ရေးတာဝန်ဝတ္တရား သို့မဟုတ် အိမ်ထောင်ရှိမရှိအခြေအနေစသည်တို့အပေါ် အခြေခံသည့် ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုပါ။

ဆက်သွယ်ရန်-

Kharka Gajmer

(402)706-4009

kharkaunitedfamily@gmail.com

Karna Gurung

(402) 452-8804

karnaunitedfamily@gmail.com

ဆက်သွယ်ရန်ရုံးအီးမေးလ်-

unitedfamilyhhc@gmail.com

facebook.com/unitedfamilyhhc



United Family
Home Health Care LLC
Burmese (မြန်မာ)



ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရပ်ရွာအသိုင်းအဝန်းမှဖြစ်သည်



ကျွန်ုပ်တို့၏ အကြောင်း

United Family Home Health Care LLC သည် နေ့စဉ်အဖွဲ့အစည်းပတ်သက်၍ အကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းနှင့် သက်ကြီးရွယ်အိုများ သို့မဟုတ် မသန်စွမ်းသူပေးစောင့်ရှောက်မှုအတွက် လိုအပ်သည့် အိမ်မှထုတ်လုပ်ပေးသော အသုံးပြုပေးသည့် “အိမ်မှထုတ်လုပ်ပေးသော” ကိုပံ့ပိုးပေးသည့် ပထမတန်းစား ကုမ္ပဏီဖြစ်ပါသည်။ ကျန်းမာပြီး ဘေးကင်းမှုရှိသည့်ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ခုကို ထိန်းသိမ်းထားရှိရန် လိုအပ်သည့်လုပ်ငန်းများကို အဆိုပါပုဂ္ဂိုလ်များထံမှ အချို့မှာ လုပ်ဆောင်နိုင်ခြင်းမရှိကြပါ။ ဖောက်သည်တစ်ဦးစီသည် အမှီအခိုကင်းပြီး စိတ်ချမ်းသာပြည့်စုံမှုကိုပံ့ပိုးပေးရန်ဟူသော ရည်ရွယ်ချက်ပန်းတိုင်များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့က ကူညီပေးပါသည်။ ထုံးစံမီလှည့်ကျကျေးဇူးတင် ဘာသာစကားတို့အားဖြင့်သင့်တော်စေရန်၊ အရည်အသွေးမြင့်မားစေရန်၊ ကျွမ်းကျင်သော အိမ်တွင်းစောင့်ရှောက်မှုလုပ်သားများမှတစ်ဆင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အကျင့်စီသည် ဖောက်သည်များ၏ လိုအပ်ချက်များကို တုံ့ပြန်ပေးပါသည်။ အရည်အသွေးမြင့်မားဆုံး ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုကို အတုတကွ ပံ့ပိုးပေးသည်ကို သေချာစေရန် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့မှ အလေးထားဆောင်ရွက်ပါသည်။

ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုက ကျွန်ုပ်တို့ဆောင်ရွက်ပေးသည့်အရာပါ။

ခံယူထားသည့်တာဝန်နှင့် တန်ဖိုးများ

ကျွန်ုပ်တို့၏ ခံယူထားသည့်တာဝန်မှာ စရိတ်စကနှင့် အချိန်ကုန်သက်သာစေလျက် ဘဝနေထိုင်မှု အရည်အသွေးကို တိုးမြှင့်ပေးခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ဖောက်သည်များ၏ ဘဝနေထိုင်မှုများနှင့် ရပ်ရွာအသိုင်းအဝန်းအတွင်း သူမတူသော ငြားနားမှုတစ်ခုကိုဖန်တီးပေးနိုင်ရန်ဖြစ်ပါသည်။

United Family သည် ကျွန်ုပ်တို့ဖောက်သည်များနှင့်အတူ စား၊ ဖွဲ့တစ်ခုထည်းတွင် ထိုင်လျက် ၎င်းတို့၏ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာပြုစုစောင့်ရှောက်ရေးတိုးချဲ့အဖွဲ့တစ်ခုဖြစ်လာစေရန် ကိုယ်စားပြုပေးသည့် တစ်ခုတည်းသော အေဂျင်စီဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ဝန်ဆောင်မှုပေးနေသည့် ရပ်ရွာအသိုင်းအဝန်းများ ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုပေးသူများကို ငှားရမ်းပြီး ကျွမ်းကျင်သင်တန်းပေးပါသည်။ အဆိုပါပြုစုစောင့်ရှောက်မှုပေးသူများသည် ဖောက်သည်များပြောဆိုသည့်ဘာသာစကားကိုပြောဆိုပြီး ဖောက်သည်များ၏ ထုံးစံအစဉ်အလာဆိုင်ရာ သိမ်မွေ့သောကွဲပြားချက်များကို အထူးကျွမ်းကျင်စွာ သိရှိနားလည်မှုရှိပါသည်။ ဤစံပုံစံကိုအသုံးပြုလျက် ဖောက်သည်တစ်ဦးစီနှင့်ထိုက်တန်၍ လိုအပ်နေသော အထူးပြုစုစောင့်ရှောက်မှုနှင့် အမေရိကန်စနစ်များအကြားရှိ ကွာဟချက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ပေါင်းကူဆက်သွယ်ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ပါသည်။

United Family သည် အရည်အသွေးပြည့်ဝသော ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုပေးနိုင်ရန်နှင့် ဖောက်သည်တစ်ဦးစီ၏ လိုအပ်ချက်များ ပြည့်မီစေရန်အတွက် အိမ်ထောင်စု၊ မိသားစုဝင်များနှင့် မိတ်ဆွေများအကြား အပြန်အလှန်ဆက်သွယ်မှုဖြစ်စဉ်များကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားလျက် ဘက်စုံရည်ရွယ်ချက်ပေးလမ်းကို အသုံးပြုဆောင်ရွက်ပါသည်။ ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုပေးသူများ၊ အမှုထမ်းနေရာများ၊ ကွင်းဆင်းကြီးကြပ်ရေးမှူးများနှင့် အရည်အသွေးအာမခံနှင့်လိုက်နာမှု အရာရှိများသည် လုပ်ငန်းစဉ်၏ အဆင့်တစ်ခုစီတိုင်းတွင် ပါဝင်ပါတ်သက်နေပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည်အောက်ပါ ခံယူထားသည့်တာဝန်၊ အမြော်အမြင်နှင့် အဓိကတန်ဖိုးများအရ ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုပေးပါသည်-

- တာဝန်ယူမှု စာနာရိုင်းပင်းတတ်မှု
- ထူးချွန်ပြောင်မြောက်မှု ဂုဏ်သိက္ခာရှိမှု

ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများ

အမူကွဲစွာစီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် အိမ်မှထုတ်လုပ်ပေးသော အထူးစီမံပေးထားပါသည်။ ဝန်ဆောင်မှုများတွင် လူတစ်ဦးအတွက် အိမ်မှထုတ်လုပ်မှု အချို့ သို့မဟုတ် အားလုံးကို လုပ်ဆောင်နိုင်ခြင်းမရှိသည့်အခါ ထိုလူ၏ အိမ်မှထုတ်လုပ်ပေးခြင်း၊ ထိန်းသိမ်းရန်နှင့် လည်ပတ်လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် လိုအပ်သည့် လုပ်ငန်းများအမျိုးမျိုး ပါဝင်ပါသည်။

ဤစံပုံစံက ကန့်သတ်မှုအနည်းဆုံးပတ်ဝန်းကျင်တွင် ဖောက်သည်တစ်ဦးစီအား မိမိကိုယ်ကိုတန်ဖိုးထားမှုနှင့် လွတ်လပ်မှုပာဏအဖြစ်ပေးဆွမ်းနှံနိုင်ပါသည်။

ဝန်ဆောင်မှုများထဲမှ အချို့သောပုံစံများတွင် အောက်ပါတို့ပါဝင်ပါသည်- ငွေတောင်းခံလွှာပေးဆောင်ခြင်း၊ လိုအပ်သောဈေးဝယ်မှုပြုလုပ်ပေးခြင်း၊ ထမင်းဟင်းပြင်ဆင်ပေးခြင်းနှင့် ကျွေးမွေးရန်ကူညီပေးခြင်း၊ အိမ်မှထုတ်လုပ်ပေးခြင်း၊ အဝတ်လျှော်ဆေးခြင်း၊ တကိုယ်ရေပြုစုစောင့်ရှောက်မှုပေးခြင်း၊ ကျန်းမာသန့်ရှင်းရေး၊ ဆီးဝမ်းမထိန်းသိမ်းခြင်း၊ ရေချိုးခြင်းနှင့် အဝတ်လဲရာတွင်ကူညီခြင်း၊ သာမန်ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုနှင့် လုပ်ငန်းဆောင်တာများကို ကြီးကြပ်ပေးခြင်း၊ လေ့ကျင့်ခန်းပြုလုပ်ခြင်း၊ အထူးပြုလုပ်ရန်အလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ (ဆိုလိုသည်မှာ ဆေးညွှန်းပေးခြင်း၊ အောက်စီဂျင်၊ စသည်ဖြင့်)၊ ချိန်းဆိုင်ချက်များ၊ ဆရာဝန်များနှင့် ဘာသာပြန်ဆိုပေးခြင်းများအတွက် အကူအညီပေးခြင်း။



United Family အစီအစဉ်ညွှန်ကြားရေးမှူးမှ အိမ်သို့လာရောက်စဉ် လိုအပ်ချက်ရှိသည့်မိသားစုတစ်ခုအတွက် ငွေရေကြေးရေကူညီထောက်ပံ့မှုကို တင်ပြနေခြင်း။